
Priprave na Samoprispevek II
v tovarni Zmaj

V tovarni baterij
Zmaj smo poiskali vo-
djo splošnega kadrov-
skega sektorja tovariša
Frauca Smoliča, ki nain
je na vprašanje zakaj
se bo izrekel za samo-
prispevek II in kako
so v sami tovarni pri-
stcpili k razpravam
odgovoril:

»Za samoprispevek
II sem najbrž zato,
ker se rni zdi to ena
izmed najbolj demo-
kratičnih in sprejemlji-
vlh oblik reševanja
vprašanj, ki so skup-
nega pomena. Tako
dragih in hkrati obvc-

znlh investicij na področjih, ki jih rešuje
in bo reševal samoprispevek, verjetno še
dolgo ne bomo mogli veševati na kakšen
drug način.

Čsebno pa sem zainteresiran po eni stra-
ni tndi kot delavec na kadrovskem področ-
ju, ker vidim probleme zaradi neurejenega
varstva otrok naših delovnih ljudi, to je
izostajanje in zamujanje na delo. Prav ta-
ko pa je jasno, da mati, ki nima urejenega
varstva svojega otroka ne more imeti tak-
šnih delovnih tezultatov, kot bi se labko
pričakovalo. Pomembno je, da smo v pro-
gram samoprispevka vključili tudi gradnjo

zdravstvenega doma, kjer se bo cnožnost
izkoriščanja zdravstvenih uslug izboljšala
tudi za potrebe naših delavcev.

Po dnigi stranj pa imam tudi sam dvo-
je otrok in čutim, da je potreba po izgrad-
njl novih vrtcev in šol nujno potrebna. Pa-
tnetno je, da pri sanioprispevku dejansko
vključimo čim širši spekter družbeno po-
trebnih objektov.

Moja želja je, da ne bi bilo samo napi-
sano, da bodo objekti večnamenski ampak,
da to tudi v resnici bodo.

V tovarni je zaposlenih 420 delavcev,
ženska delovna sila pa predstavlja kar 70
odstotkov. K akciji ob samoprispevku II
smo pristopili takoj in vključili v iniciativ-
ni odbor aktivne družbenopolitične delavce
naše tovarne. S tem smo dosegli, da se je
k stvari pristopilo zavzeto in da naloge te-
čejo kot so začrtane. Izvedli smo širšo ak-
cijo informiranja vseh delavcev v tovarni.
Najprej po delovnih skuplnah nato pa s
članki v internem glasilu. Po razložitvi pro-
grama samoprispevka in razpisa za refe-
rendum ni bilo bistvenih pripomb na sam
program. Pozdravljeno je bilo to, da se
sredstva ne bodo delila nekje po nekem
enotnem ključu med občinami, ampak, da
se bodo trošila tam kjer bo res potrebno.

Edina pripomba na zborih delavcev se
je nanašaia na gradnjo vrtcev, da je nuj-
nost upoštevati t-udi prostote za otroke
mlajše od dveh let starosti.
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